
Zápis z Rady dětí 

21. 2. 2020 

 Projednali jsme úkol, který byl zadán na minulé schůzce. Děti se měly 

zamyslet nad tím, co se jim ve škole líbí a co ne. Důvodem je zjistit, jak 

ještě více zpříjemnit dětem pobyt ve škole. Děti své připomínky 

odevzdaly písemně třídním učitelům. 

 Děti projednají ve třídách chuť zúčastnit se Velikonočního jarmarku. Jeho 

termín bude teprve stanoven. Ještě se domluvíme, komu peníze 

předáme. 

 Zástupci byli seznámeni s novými webovými stránkami. 

 V budově Nerudova budou mít žáci přístup k mnoha důležitým 

informacím na nově nainstalované interaktivní nástěnce. S tou se počítá i 

pro budovu Čéčova. 

 Z diskuse vzešel požadavek na nákup florbalových dresů. 

 Příští schůzka se uskuteční 20. 3. 2020 od 7.25 hodin v učebně 

přírodopisu (7.B). 
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